
NAPOMENA:  

Usmeni odgovor na postavljeno pitanje poslanika Salke Sokolovića sa 44. sjednice 

Predstavničkog doma PSBiH. (Izvod iz stenograma.) 

 

DRAGAN VRANKIĆ: 

Ja bih iskoristio odmah priliku i gospodinu Sokoloviću odgovorio na ovo pitanje. Mislim, kad 

sam već za govornicom, ukoliko dozvoljavate. Točno je da ima određenih problema s tog 

aspekta, međutim mi smo legalisti, poštivam Zakon o plaćama institucija BiH i entitetske 

zakone o porezu na dohodak i Zakon o doprinosima i apsolutno u tom poštivanju tih principa, 

što i moramo, odnosno zakona, dolazi do ovih pojava o kojima ste Vi rekli. Nažalost, jedna od 

osnovnih obaveza ili želja ili ciljeva u BiH jeste harmoniziranje cijelog sustava BiH i mislim 

da je to jedna zadaća koja stoji pred nama. A ja sam osobno dogovorio sa mojim zamjenikom 

da on uzme na sebe tu inicijativu da snimi kompletno stanje u oba entiteta države i da predloži 

određene mjere kako bismo to prevazišli. 


